
Verslag gemeenschapsbijeenkomst Ekklesia Tilburg, 14 januari 2024 

 

Voorzitter René Munnik start de bijeenkomst om 13.00 uur. 

Er zijn 40 tot 45 aanwezigen. 

 

Bestuurstaken 

René deelt mee dat hij nog wel formeel voorzitter is, en dat zal blijven tot er een nieuwe is, maar dat 

een aantal voorzitterstaken tijdelijk door Yvette zullen worden waargenomen. Verder hebben zich 

enkele gegadigden gemeld voor een functie in het bestuur, mogelijk ook als voorzitter. Sommige van 

deze mensen zijn pas over langere tijd beschikbaar dus René doet alsnog een oproep dat mensen zich 

kunnen melden. Zodra het bestuur goed zicht heeft op deze aanmeldingen en mogelijk bezwaarlijke 

situaties goed zijn uitgezocht, zal er een voordracht worden gedaan tijdens de binnenkort in te 

plannen tweede gemeenschapsbijeenkomst van dit jaar.  

 

Lustrumviering 

De lustrumviering was meer ‘naar binnen gekeerd’ dan we oorspronkelijk gepland hadden. Maar in 

de wandelgangen waren de reacties positief. Tijdens de gemeenschapsbijeenkomst wordt nagevraagd 

of dat gevoelen ook onder de deelnemers zo is. Enkele mensen spreken uit dat ze warme gevoelens 

hebben overgehouden aan deze speciale viering en dat het ook een goed weergave was van wie we 

zijn en hoe we vieren, met de saamhorigheid tijdens de lunch en veel zang in de middag. Ook over de 

keuze van Broodje Aap en Linke Soep worden positieve dingen gezegd. 

Er komen verschillende beschouwingen vanuit de gemeenschap. Sommige mensen vinden dat we 

wat meer reclame hadden mogen maken voor het liturgisch onderdeel van de dag, en dat er ook wel 

iets qua bezinning bij had gemogen. Al is het alleen al om het enthousiasme dat we toen voelden, 

wat langer vast te kunnen houden. Er leeft zorg voor de toekomst en de houdbaarheid van onze 

gemeenschap, dus iets bezinnends had goed gepast bij deze bijeenkomst. 

Een andere reactie was dat de viering goed liet zien wie we zijn en hoe we vieren, juist ook voor 

mensen van buiten die daarbij aanwezig waren. Als je mensen wilt aantrekken, moet je laten zien wie 

je echt bent. En dat lukt minder goed met een externe spreker.  

René licht ter afsluiting toe dat mensen van de leesgroep nu bezig zijn met een boek van Piet van 

Veldhuizen, de spreker die oorspronkelijk was uitgenodigd voor de lustrumviering maar door ziekte 

op een vrij laat tijdstip moest afzeggen. Het idee om hem nog een keer uit te nodigen om een 

voordracht te houden wordt positief ontvangen. Daar kunnen dan ook mensen van buiten bij worden 

uitgenodigd. Dit is wellicht iets voor na de zomer want hij is nog aan het revalideren.  

 

Financiën 

Op het scherm verschijnt het overzicht van de jaarrekening en Yvette licht dat toe. Zij vraagt welke 

twee mensen de kascommissie willen vormen. Martin Hogenhout en Ineke Lamers meldden zich aan 

en zullen de controle uitvoeren. 



Yvette licht enkele posten toe en besluite met de mededeling dat we een positief eindsaldo hebben 

van ongeveer 1000 euro. De periodieke giften gaat zij nog even nakijken want die zouden in principe 

altijd 100% moeten zijn. En de adventsperiode moet nog verrekend worden. Huisvesting viel lager uit 

dan begroot omdat we nog wat van de prijs af hebben kunnen krijgen na onderhandeling met PGT. 

Verder is het overzicht compleet. De lustrumviering viel hoger uit dan verwacht, maar daar zitten ook 

kosten van andere speciale vieringen bij. Bovendien hebben extra donaties hieromheen de kosten 

volledig gedekt. Yvette dankt alle aanwezigen (en afwezigen) voor hun giften. De gemeenschap 

neemt verheugd kennis van de situatie. 

Intermezzo: Yvette onderbreekt René even om hem namens iedereen hartelijk te danken voor zijn 

jarenlange tomeloze inzet voor de gemeenschap, door het bestuur voor te zitten, en overhandigt hem 

een bescheiden cadeau. 

 

W.v.t.t.k. 

Jan Glorius bedankt het bestuur voor haar inzet, vooral ook de voorzitter, en wijst het bestuur op de 

mogelijkheid taken van de voorzitter te delegeren naar andere bestuursleden. René licht toe dat dit 

inderdaad binnen het bestuur momenteel aan de orde is. 

Monique Riemens geeft de suggesties iets meer te delen over wat het inhoudt om bestuurslid te zijn 

en hoe vaak er vergaderd wordt. Dit zal mensen helpen bij het maken van een afweging of ze zich wel 

of niet melden als kandidaat. Het bestuur neemt dit mee. 

Vervolgens vraagt zij of er budget is om incidenteel iemand in te huren voor de begeleiding van het 

koor zodat de pianisten een beetje ontlast worden. Zij denkt hierbij aan een dirigent die incidenteel 

wordt ingevlogen. René spoort haar aan vooral een gerichte vraag hieromtrent, inclusief 

kostenraming aan het bestuur te sturen.  

René peilt de belangstelling voor deelname aan een korenavond die vanuit de Raad van Kerken 

georganiseerd gaat worden op donderdag 7 of 14 maart. Ongeveer 12 mensen geven aan hier 

naartoe te willen gaan. 

De voorzitter sluit de bijeenkomst af om 13.30 uur. 

  

 


